
Referat fra styremøte i Strandparken Velforening 24.04.2023

Til stede: Reidar Juel Mathisen, Per Gran Werner, Heidi Ruud-Johansen, Thore Foss,
Kjell Gunnar Mossing, Elisabeth Tangen, Magnor Hofsøy,
Terje Barstad, Gro Jørgensen.

1. Agenda godkjent.

2. Referat fra 20.03.2023 godkjent.

Sak 26/2023: Økonomi: Det er ca kr 170 000,- på konto til Velforeningen og ca 20 000,- på
konto til Sjøbua.

Sak 27/2023:HMS: Ingen saker.

Sak 28/2023: Båtforeningen: Dugnad torsdag 27. Utriggerne skal byttes. I første omgang 7
stykker. Arbeidet er påbegynt.

Sak 29/2023: Rapport fra befaring med Grøteig: Reidar og en representant fra Grøteig var på
befaring i området for å se skadene som var påført ifm snømåking i vinter. Per hadde tatt
bilder av skadene som dokumentasjon. Grøteig tok ansvar for skadene som var påført de to
små lekeplassene og Reidar vil sette en frist til 15. mai for å få reparert dette. Grøteig
anbefalte at utebordet burde settes på høykant under garasjeveggen om høsten.

Sak 30/2023: Ny versjon av vedtektene. Reidar har renskrevet de nye vedtektene som ble
godkjent på årsmøtet.



Sak 31/2023: Eventuelt.
● Per: Asfaltkanten går i oppløsning i Jørgen Ferjemannsvei. Velforeningen skal ikke

bekoste reparasjon da veien er privat. Sameiene som bor i veien kan søke
velforeningen om tilskudd til reparasjon.

● Per: Sameiet i Strandkvartalet har ønske om å få nedgravde avfallsdunker i stedet for
alle avfallshusene som er bygd. Avfallsdunkene må graves ned 1,7 meter og de vil
være 1.10 over bakken. De kan romme avfall for 22 enheter. Pris ca kr 157 000 for
dunkene og i tillegg kommer graving etc. Alle sameiene vil bli innkalt til møte i mai da
Per vil presentere forslaget. Før det skjer må han ta kontakt med kommunen om
tillatelse.

● Elisabeth: Hva skyldes utslippet av kloakk fra overvannsledningen sør for
badebrygga? Det var ille rundt påsketider. Kommunen bør svare oss.

● Elisabeth: Vi bør søke kommunen om sand til badestranda. Stranda er for hele
kommunen, så det er urimelig at velforeningen skal bekoste det. Heidi og Gro vil
samarbeide om søknaden for å få dekket hele eller deler av utgiften.

● Thore: Det har vært forespørsler om å få leie Sjøbua utover 3 døgn. Sjøbua er til bruk
som ekstra soverom til beboere som har besøk. Sjøbua er ikke tenkt som feriebolig.
Det skal være ro kl 2300. Styret har bestemt at Sjøbua kun kan leies i 3 døgn. I juni,
juli og august er det også vaffelsalg hver søndag i tidsrommet kl 1100-1500 og
leietagere må da være ute. Huskomiteen oppfordrer beboere om å ta kontakt for å bli
med på vaffelsalg en søndag i sesongen. Det er en triviell jobb hvor en blir kjent med
andre beboere i Strandparken.

● Thore: Det er kjøpt inn 6 nye utestoler til Sjøbua. Det hadde vært en fordel å få plass i
containeren til utemøblene om vinteren. Det forutsetter at båtforeningen fjerner
loddene som ligger der.

● Kjell Gunnar: Vårdugnad er bestemt til 15. mai kl 1800. Benkene er tatt ut og trenger
reparasjon, puss og maling. Verandagulvet på Sjøbua trenger også å males, men dette
er vanskelig å få gjort på dugnadsdagen. Det bør også forberedes for platting for
utebordene på stranda. Gro med hjelp av Kjell Gunnar vil sende ut varsel om
dugnaden. Huskomiteen vil servere kaffe og vafler.

● Elisabeth: Hva skjer med gjesteparkering for Strandparken beboere? Per vil igjen ta
kontakt med kommunen om dette. Opprinnelig var plassen ved barnehagen regulert
som gjesteparkering.

● St.Hans komitemå besluttes på et utvidet styremøte med sameielederne.

NESTE MØTE: MANDAG 22. MAI KL. 1800 OG MØTE MED SAMEIENE KL 1900.

Gro Jørgensen
sekretær.


